
Protokół Nr 24/12
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 18 grudnia 2012 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 13:00, zakończono o 13:50
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego ucznia
uczęszczającego do publicznych szkół podstawowych, oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby
fizyczne oraz osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego na terenie Gminy
Sokółka.
5. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego ucznia
uczęszczającego do niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych o uprawnieniach
szkół publicznych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy Sokółka.
6. Wolne wnioski

Ad.1.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawił
Burmistrz S.Małachwiej.
Przewodniczący Komisji dodał, że zmiany dotyczą m.in. zwiększenia środków na wykonanie
saun na basenie.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego ucznia
uczęszczającego do publicznych szkół podstawowych, oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby



fizyczne oraz osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego na terenie Gminy
Sokółka przedstawił Sekretarz Z.Tochwin.
Pan Janusz Pawłowski Dyrektor SP w Janowszczyźnie powiedział, że proponowana kwota w
tym roku nie jest wystarczająca na utrzymanie szkoły, nawet 810 zł. jest kwota za niską.
Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lipinie potwierdziła że za te kwoty nie da się utrzymać
szkoły i opłacić nauczycieli.
Przewodniczący Komisji J.Wierzbicki dodał, że podniesienie tej stawki do 810 zł. nie jest
dużym wydatkiem dla gminy jest to raptem 1,5 tys. zł. miesięcznie na jednej szkole. Nie ma
sensu w taki sposób oszczędzać.
Radna E.Jakimik zaproponowała podniesienie tych stawek w jednej i drugiej uchwale do 810
zł.
Radny J.Panasiuk zwrócił uwagę że kwota 810 zł. jest za mała tak stwierdził Dyrektor, wiec
może podnieść do 820 zł.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że nie można tak mówić ze szkoła się nie utrzyma za ta
kwotę, musza być wyliczenia i kalkulacje.
Dyrektor J.Pawłowski wyjaśnił, że wydatki w szkole na terenie wiejskim nie mogą odbiegać
niczym od wydatków w szkole w mieście.
Przewodniczący Komisji poddał wniosek radnego Panasiuka pod głosowanie o zwiększenie
tej kwoty do 820 zł.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Przewodniczący J.Wierzbicki przechodząc do § 2 poinformował, że teraz jest proponowana
kwota 293,81 zł. a poprzednio była 510 zł.
Radna E.Jakimik zgłosiła wniosek o zwiększenie tej dotacji do kwoty 580 zł.
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
Przewodniczący Komisji J.Wierzbicki przechodzą do § 3 poinformował, że poprzednio była
kwota 290 zł.
Dyrektor SP w Janowszczyźnie wyjaśnił, że nie powinna mieć znaczenia liczba dzieci gdyż
powinna być ustalona taka kwota za którą się da godnie przeżyć. W tej chwili przewidujemy
16 godz. w tygodniu po 4 godziny dziennie. Wydłużamy ten pobyt do 6 godzin żeby dzieci
mogły wracać razem.
Radna J.Wysocka zgłosiła wniosek o zwiększenie tej kwoty do 300 zł.
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.
Komisjajednogłośnie przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał cały projekt uchwały pod głosowanie wraz z przegłosowanymi
poprawkami.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego ucznia
uczęszczającego do niepublicznych przedszkoli oraz szkół podstawowych o uprawnieniach
szkół publicznych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie Gminy Sokółka.
Przewodniczący Komisji zaproponował aby te kwoty ustalone dla jednej szkoły przegłosować
również dla szkoły drugiej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o ustalenie w § 1 kwoty 820 zł. w § 2
kwoty 580 zł. i § 3 kwoty 300 zł.
komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały w raz z proponowanymi
wnioskami.



Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


